
SVARTSKOGENS         PROTOKOLL 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING       2020-02-11 

 

 

 

Årsmöte Svartskogens samfällighetsförening 

 
Tid:  

11 februari kl. 19:00 

 

Plats: 

Svartbäcksskolans matsal 

 

Närvarande: 

18 hushåll representerade. Tack för god uppslutning. 

 

Agenda: 

 

 

1. Val av ordförande för årsstämman 

Eva Simmala valdes till ordförande för årsstämman 

      

      2.   Val av sekreterare för stämma 

            Pernilla Lévai Vangenmo valdes till sekreterare på årsstämman 

 

      3.   Val av två justeringsmän 

            Tom Lif och Mattias Sjögren valdes till justeringsmän för årsstämman 

 

      4.   Styrelsens och revisorernas berättelser 

Årsberättelsen från år 2019 redovisades av ordförande Maria Holmberg Forslund. 

Vår kassör Jesper Svensson förkunnar att räkenskaperna från år 2019 ser bra ut. 

 

       5.   Ansvarsfrihet för styrelsen  

             Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

       6.   Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

 

            En motion från medlemmarna har inkommit. 

 

Upprensning av området vid vändplanen på den stora gården i samband med 

bortkoppling av ComHem-signalen. 

 

Stämman beslutade att byta ut lampan pluss stolpen till en ny och röja upp kring gamla 

antennen och det runt omkring. 

Det bestämdes även att ljusrelät (som idag sitter vid den gamla antennen) skall bytas ut mot 

ett astronomiskt ur. 

           Även lampa/armatur på lekplatsen på lilla gården och en bakom målet på stora gården, som 

inte byttes när resten av lamporna på gårdarna byttes, ska bytas. Detta görs på städdagen 

med hjälp av Mats Larsson som bor på lilla gården. 

Vi avvaktar med trädfällning i anslutning till gamla antennen. 

 



            Framställan från styrelsen.  

 

Eventuellt inköp av utrustning för städdag. 

 

 Stämman beslutar att det ska köpas in två pirror/magasinkärror som medlemmar kan  

 använda på städdagar och för att köra fartguppen på. 

 Avvaktar med inköp av motorsåg och flismaskin, då stämman beslutade att det inte  

 behövdes. 

               

       7.   Ersättning till styrelsen 

             Kvarstår oförändrad. Lika som förra året.         

 

       8.    Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

              Kassören redovisar ekonomin och förklarar budgeten inför år 2020.  

              Samfällighetsavgifterna för 2020 och budgeten godkändes av årsstämman. 

        

        9.   Val av styrelse och styrelseordförande 

              Maria Holmberg Forslund hus 23, ordförande, valdes in på nytt på 2 år 

              Jesper Svensson hus 25, ledamot (kassör), 1 år kvar 

              Pernilla Lévai Vangenmo hus 17, ledamot (sekreterare), 1 år kvar 

              Susanne Wedberg hus 27, valdes in på nytt till suppleant för 1 år 

              Lotta Rosenlund hus 26B, valdes in på nytt till suppleant för 1 år 

 

        10.  Val av bokföringskontrollant 

               Mikael Wedberg valdes som kontrollant på 1 år    

 

        11.  Fråga om val och valberedning 

               Årsstämman beslutade att styrelsen fortsätter som valberedning 

 

        12.  Övriga frågor 

               Fråga om att flytta på guppen på stora gården.  

               Stämman beslutar att man kan lägga ut och se på städdagen var guppen fyller bäst 

               funktion.              

                

 

        13.  Meddelande om plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

               Stämmoprotokollet hålls tillgängligt hos sekreteraren i hus 17 

 

 

Vid protokollet 

 

Pernilla Lévai Vangenmo 

 

Justerat 

Tom Lif                                                                       Mattias Sjögren 

 
      
 
 


